
Referat fra bestyrelsesmøde den 13.05.24 i DKeF. 
Mødet er online fra 18.30 - 22.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-

sen, Poul Larsen-Fedders, Sabrina C. Kolfach 

 

Afbud:  

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

Bestyrelsens konstituering, her-

under forretningsorden og opga-

vefordeling  

 

 

Evaluering af årsmøde  

 

 

 

 

 

 

 

Emner fra årsmødet til behand-

ling 

 

 

Afviklinger af DM mesterrækken 

og DM Old 

 

 

 

Regler seniorer turneringen 

 

 

 

 

Præmier til 2. division øst  

 

 

 

 

 

Opsamling fra årsmøde i DIF 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen konstituerede sig. Forret-

ningsordenen blev tilrettet og de nye tit-

ler bliver offentliggjort på hjemmesiden.  

 

Bestyrelsen er tilfredse med selve afvik-

lingen, men kunne godt tænke sig mere 

dialog og interaktion fra deltagerne. Be-

styrelsen vil forsøge at lave næste års 

årsmøde på en anden måde, at det giver 

mulighed for mere dialog 

 

Bestyrelsen drøftede de emner der blev 

fremsat på årsmødet.  

 

 

Angående emnet om afvikling af DM me-

sterrække og old, så blev det besluttet at 

inddrage Peter Andersen sammen med 

Turneringsudvalget.   

 

Angående emnet om regler seniorer så 

blev det besluttet at gå i dialog med Ger-

hard Schmidt om mulige ændring. 

 

 

Der er i øjeblikket en beslutning om at 

der er præmier til 1. division men ingen 

til de øvrige rækker. Emnet blev drøftet 

og bestyrelsen fastholder den nuvæ-

rende beslutning.  

 

Gode pointer fra fredagens workshops 

særligt omkring frivillighed og det at 

“brande” sig på sin vision. Bestyrelsen 

kommer til at arbejde med disse emner 

på weekendmødet den 9. juni. 

 

 

 

Katja tilretter 

hjemmesiden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas kontak-

ter Peter An-

dersen 

 

Marianne og 

Thomas kon-

takter Ger-

hard S. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der bliver 

fulgt op på 

emnerne den 

9. juni. 



 

 

 

 

Ansøgning til udviklingspuljen 

 

 

Gaveregulativ 

 

Bestyrelsen vil gerne støtte det gode for-

mål og Niklas giver klubben besked.  

 

Niklas foreslår at punktet tages med på 

næste møde.  

 

 

Niklas følger 

op. 

 

Katja sætter 

det på dags-

ordenen. 

Pkt. 2. Næstformand Mari-

anne Jensen 

Foldere til omdeling 

 

 

 

 

 

 

Program 8. juni  

 

 

 

 

Åbent Hus 2024 

 

 

 

Der er blevet trykt en folder, som DKeF 

gerne vil bruge til synlighed af kegle-

sporten helt generelt. Hvis klubberne vil 

have egne informationer ind, så er de 

velkommen til at lave et indstik eller an-

det.  

 

Marianne gennemgik programmet og de 

sidste forberedelser kommer på plads in-

denfor kort tid. 

 

 

Tidsplan og indhold er på plads og op-

startsmøde ligger den 29. Maj online. 

Der er 10 byer tilmeldt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marianne, 

Niklas og Ka-

tja følger op 

 

 

 

 

Pkt. 3. 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

Evaluering af tremandshold  

 

 

 

 

 

 

Forslag fra NK i TU 

 

 

 

 

 

Kegleportalen 

 

 

 

Turneringsudvalg (posten senio-

rer) 

 

Handleplaner Eliteudvalget 

 

 

 

Der er ikke kommet så mange tilbage-

meldinger, men de svar der er kommet 

siger, at der er positive oplevelser. Sats-

ningen omkring 3 mandshold kommer til 

at fortsætte i Jylland og på Sjælland.  

 

Turneringsudvalget vil tage det med i en 

mere overordnet gennemgang af turne-

ringsafvikling og strukturen. NK skal 

have en tilbagemelding. Michael 

følger op på dette.  

 

Michael følger op med TU vedrørende re-

sultatformidling og de ønsker og rettel-

ser de måtte have til Clubpeople. 

 

Der bliver arbejde på at finde en løsning 

på posten.  

 

Eliteudvalget har arbejdet på nye hand-

leplaner. Hele bestyrelsen bedes læse 

det igennem forud for kommende besty-

relsesmøde den 9. juni, hvor hver enkelt 

handleplan bliver gennemgået. Eliteud-

valget får hurtigt derefter besked. 

 

 

Michael følger 

op med TU 

 

 

 

 

 

Michael følger 

op med TU 

 

 

 

 

Michael følger 

op med TU 

 

 

Michael og 

Niklas 

 

Punktet be-

handles den 

9. juni 

 

 

 

Pkt. 4. Thomas Jensen   

https://difacad.sharepoint.com/:b:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EQzsmjdzH0JMrdDM3ZA70loBJdWyskfMNY0ZUrYlAUS9yQ?e=97lLaT
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Evaluering af kampagne i 

Odense 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sponsorer 

 

Kampagnen i Odense slutter på onsdag 

og har præsteret rigtig godt. Målet var at 

få nogle erfaringer med at bruge nye ka-

naler at synliggøre keglesporten på.  

 

Der var Åbent Hus i Odense Keglecenter 

den 8. maj og selv om der ikke kom så 

mange som håbet, så bliver det spæn-

dende hvad afkastet er på sigt.  

 

Vi har af flere omgange forsøgt at kon-

takte større virksomheder ift. sponsora-

ter og de henviser konsekvent til deres 

lokale afdelinger. Så hvis vi skal have 

sponsorer, så må strategien være, at vi 

skal i kontakt med de lokale afdelinger.  

  

Thomas følger 

op på kam-

pagnen med 

bureauet. 

 

 

 

 

 

Vi giver ud-

valg besked 8. 

juni. 

 

 

Pkt. 5. Svend Jørgensen  

Dommerkursus Classic og Bohle 

 

 

 

 

 

 

 

 

Koordinering af kørsel for dom-

mere 

 

 

Hyppigere banekontrol (års-

møde) 

 

 

 

Der blev afviklet dommerkursus i Bohle 

under DM og der er planlagt kursus i 

Classic i juli. Der var efterfølgende en 

diskussion af, hvordan dommerne hånd-

hæver reglerne. Der skal selvfølgelig 

være ens regler for alle. Svend ser på 

om der er mulighed for at samle alle 

dommerne til en fælles gennemgang og 

snak om fortolkning. 

 

Samtidig appelleres til at dommerne ko-

ordinerer kørsel, når de skal flere afsted. 

Både til møder og til kampe. 

 

Emnet om hyppigere banekontrol blev 

stillet på årsmødet og er relevant at 

drøfte. Emnet bliver taget op med bane-

konsulenterne den 8. juni. 

 

 

Svend følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Svend infor-

merer bane-

konsulenterne 

 

Pkt. 6. Poul Larsen-Fedders 

 

  

Pkt. 7. Sabrina Kolfach 

 

  

Pkt. 8. Katja Bødtger 

Gennemgang af bestyrelsens 

hjemmeopgave til 9. juni 

-Spørgeskema fra 2023 

-Læs Keglesportens fundament 

-Udfyld SWOT 

 

 

Det er vigtigt, at alle bestyrelsesmed-

lemmer udfylder SWOT og medbringer 

det 9. juni. Læs også gerne fundament 

og facts sheed der er udarbejdet af DIF.  

  

Pkt. 9. Næste møde 

 

 

 

Temperaturmøde 

 

 

Næste møde er den 8-9. juni 2024 i 

Odense Keglecenter 

 

Dato for temperaturmøde mandag den 

17. juni kl. 19 – 20 og vi laver det til en 
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åben invitation på Facebook, så alle kan 

deltage. 

 

Pkt. 10. Eventuelt 

 

Evaluering af at bestyrelsesmødet ligger 

på en hverdagsaften. Tilbagemeldin-

gerne var positive, men det skal ikke 

blive for sent. Senest 22. 

 

 

 


